
PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

RADY OSIEDLA KRZEKOWO-BEZRZECZE 

z dnia 09.04.2018 r. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1) Powitanie gości, radnych – stwierdzenie prawomocności 

2) Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia RO 

3) Rezygnacja Michała Wolskiego z członkowstwa w RO 

4) Spotkanie w Urzędzie Miasta w sprawie eventu „po sąsiedzku” 

5) Podjęcie uchwał finansowych 

6) Pismo z ZUK dotyczące skweru Misia Wojtka 

7) Wolne wnioski 

 

Ad. 1 

Przewodniczący powitał gości, radnych oraz stwierdził prawomocność posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Andrzej Porożyński zaproponował zmiany w protokole z poprzedniego posiedzenia Rady. Zatwierdzenie protokołu: 9 

osób było "za", jedna osoba się wstrzymała, nikt nie był "przeciw". 

 

Ad. 3 

Michał Wolski zrezygnował z członkowstwa w Radzie Osiedla z dniem 30.03.2018r. 

 

Ad. 4 

Barbara Puciłowska udała się na spotkanie w sprawie festynu pod tytułem "Po Sąsiedzku". Pawilon Rady Osiedla 

Krzekowo-Bezrzecze ma nr 5. Zaproponowała przykładowe atrakcje : gra w klasy, kapsle, gumę, konkurs kulinarny, 

rysunkowy. 2 osoby były „za”, 4 osoby się wstrzymały, 4 osoby były „przeciw”. Panie Barbara Puciłowska oraz 

Jadwiga Skrzyszewska chcą spróbować zorganizować stoisko. Na następnym posiedzeniu podejmą ostateczną decyzję. 

 

Ad. 5 

Trzeba kupić tusze kolorowe do drukarki BROTHER, należy złożyć zamówienie to 250 zł , a także zaliczka 200 zł na 

złożenie kwiatów i zniczy pod obeliskiem na rocznicę Gen. Sosabowskiego w dniu 8.05.2018 r.  

 

Ad. 6 

Konkurs na projekt Skweru Misia Wojtka został rozstrzygnięty. Umowa została wysłana firmie, która wygrała konkurs i 

powinna zostać podpisana do dwóch tygodni. Okazało się, że teren jest rolny i należy go odrolnić. Należy również 

zdobyć pozwolenia m.in. na wycinkę drzew i elektrykę oraz wykonać kosztorys. 

 

Ad. 7 

a) Andrzej Porożyński zadzwonił do Konserwatora Pani Kuleszy-Szermiewicz, który odpowiada za ścieżkę 

rowerową na ul. Szerokiej. Plan Zagospodarowania Przestrzennego Krzekowa ul. Żyzna – ul Szeroka jest 

łamany przez parkujące samochody. Pani Konserwator zgadza się na ścieżkę rowerową, jednak nie ma zgody 

na miejsca parkingowe. Według niej jedyne rozwiązanie to wstawianie parkującym mandatów przez Policję 

lub Straż Miejską. Dzielnicowy zwrócił uwagę, że to nie jest wykroczenie ani łamanie prawa, ponieważ nie ma 

tam zieleni tylko wyjeżdżona gleba. Najlepszym wyjściem według sekretarza RO byłoby zrezygnowanie z 

parkingu na rzecz ścieżki rowerowej. 

b) Pod warsztatem samochodowym wzdłuż ul. Łukasińskiego są zaparkowane samochody z kartkami z 

informacją o sprzedaży. Od długiego czasu zajmują one miejsca parkingowe mieszkańców. Dzielnicowy 

poinformował, że Straż Miejska jest w stanie egzekwować od właścicieli aut przeparkowanie ich poprzez 

potraktowanie takiego auta jako teren wyznaczony do handlu, na co trzeba mieć pozwolenie. 

c) Właścicielem trafostacji jest Enea. RO chce zakupić zegar, aby go powiesić na trafostacji, na co Enea wyraziła 

zgodę. Członkowie zwrócili uwagę, że jest to zbędny wydatek, ze względu na zegary znajdujące się na wieży 

kościoła, który jest po drugiej stronie ulicy. Wszyscy „za”, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 

d) Do Rady Osiedla wpłynęło pismo dotyczące zbycia działki nr 92/3 o powierzchni 13m
2
. Na osiedlu Magnolia 

jeden z budynków stoi na ww. działce (około 3m
2
). Spółdzielnia Magnolia chce zakupić tą działkę. Nie ma 

przeciwwskazań. Wszyscy „za”, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 

 

 

 

Sporządziła: 

Ida Miszkin 


